

Title (en)
Drawer.

Title (de)
Schublade.

Title (fr)
Tiroir.

Publication
EP 0663166 A1 19950719 (DE)

Application
EP 95100275 A 19950111

Priority
AT 7394 A 19940117

Abstract (en)

The drawer's front wall (5), in cross-section, has a top closed profile (10) and a bottom profile open towards the back, with a front arm (12) which covers the front edge of the drawer base (14). The front wall has a back closure arm (15) pointing at right angles to the drawer base. The fitment (8) at each end of the front wall has a thrust plate (9) which locks together with the front cover arm of the front wall. The front wall has a horizontal middle arm (17) with holder side-plate (18) between which is fixed a screw protruding through a through-duct in the fitment.

Abstract (de)

Eine Schublade mit zwei doppelwandigen Schubladenzargen (1) aus Metall, einem Schubladenboden (14), zwei Ausziehschienen sowie zwei Befestigungsvorrichtungen für eine Frontwand (5), die sich im montierten Zustand zwischen den beiden Schubladenzargen (1) befindet. Die Frontwand (5) weist an beiden Enden einen Beschlagteil (8) auf, der mit einer Anschlagplatte (9) versehen ist, die sich neben der Frontwand (5) befindet und die die Stirnseite der Schubladenzarge (1) abdeckt. Die Frontwand (5) weist im Querschnitt ein oberes geschlossenes Profil (10) und ein unteres nach hinten offenes Profil (11) mit einem vorderen Abdecksteg (12) auf. Das untere offene Profil (11) nimmt die vordere Kante des Schubladenbodens (14) auf. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 88/00

IPC 8 full level

A47B 88/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 88/941 (2016.12 - EP US); **A47B 88/931** (2016.12 - EP US); **A47B 2088/9441** (2016.12 - EP US); **A47B 2210/02** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [DA] EP 0291781 A1 19881123 - BLUM GMBH JULIUS [AT]
- [DA] EP 0425447 A1 19910502 - SISCO SISTEM SAS [IT]

Cited by

CN102058255A; CN103239037A; AT520636A4; AT520636B1; US11304523B2

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0663166 A1 19950719; EP 0663166 B1 19981125; AT 509 U1 19951227; AT E173589 T1 19981215; DE 29521412 U1 19970313;
DE 59504295 D1 19990107; ES 2124437 T3 19990201; US 5458413 A 19951017

DOCDB simple family (application)

EP 95100275 A 19950111; AT 801695 U 19950206; AT 95100275 T 19950111; DE 29521412 U 19950111; DE 59504295 T 19950111;
ES 95100275 T 19950111; US 37231495 A 19950113